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دعوت از ۳ هندبالیست فارس
به اردوی تیم ملی 

ســرمربی تیم ملی هندبال بانوان زینب بذرافکن، رؤیا نوروزی و 
زهرا فقیهی ســه بازیکن از فارس را به اردوی ۱۸ نفره تیم ملی 

دعوت کرد.
به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان 
فارس، زینب بذرافکن، رؤیا نوروزی و زهرا فقیهی ۳ هندبالیست 
اســتان فارس هستند که از یکم تا هفتم تیر در اردوی تیم ملی 

بانوان هندبال که در تهران برگزار می شود، شرکت می کنند.

اقدام عجیب پرسپولیس علیه بیرانوند

 تا این لحظه اختلاف علی رضا بیرانوند و باشــگاه پرسپولیس سر 
جای خودش باقی است. به گزارش خبر ورزشی، با توجه به طلب 
۸ میلیاردی از پرســپولیس، علی رضا بیرانونــد ۱۰ روز قبل در 
نوتیسی به باشگاه پرسپولیس اعلام کرد که مطالباتش را پرداخت 
کنند، در غیر این صورت قراردادش را با پرســپولیس به صورت 
یک طرفه فســخ خواهد کرد. چند روز بعد از رسیدن نوتیس به 
باشگاه پرسپولیس، جلسه ای بین رضا درویش و سلیمانی، وکیل 
بیرانوند برگزار شد که جلسه خوبی نبود و حواشی زیادی داشت. 
صحبت های رد و بدل شــده در این جلســه حســابی بیرانوند را 
شــاکی کرد و حتی به نقل از او گفته شد که پرسپولیس یا جای 
درویش است یا بیرانوند. بعد از رسانه ای شدن این موضوع و فشار 
هواداران پرسپولیس برای نگه داشتن بیرانوند، انتظار می رفت که 
مدیران پرسپولیس و به خصوص درویش با مدیریت این موضوع 
و تمــاس با بیرانوند و یا پرداخــت مطالبات قضیه را حل کند تا 
کار به جاهای باریک نکشــد و بیرانوند هــم نتواند قراردادش را 
با پرســپولیس فســخ کند. حتی در فضای مجازی گفته شد که 
درویش در صدد حل مشــکل اســت و حتی با علی رضا در این 
خصوص صحبت هایی هم انجام شــده است تا او در پرسپولیس 
بماند. با این حال، پیگیری های ما نشان می دهد نه تنها پولی به 
حساب بیرانوند واریز نشده، بلکه تماسی هم با گُلر شاکی قرمزها 
گرفته نشده است و مهلت ۱۰ روزه بیرانوند به باشگاه پرسپولیس 
هم به پایان رســیده است. حال مشــخص نیست برنامه باشگاه 
پرسپولیس برای ادامه همکاری با بیرانوند چیست؛ شاید درویش 
منتظر بازگشــت بیرانوند از اردوی تیم ملی است که با او جلسه 

بگذارد، شاید هم تصمیم دیگری در سر دارد.
هرچه که هســت هواداران پرســپولیس اصرار زیادی به ماندن 
بیرانوند دارند و نمی خواهند تحت هیچ شــرایطی ســتاره فصل 
قبلشان را از دست بدهند؛ به خصوص اینکه پرسپولیس باید فصل 
آینده در لیگ قهرمانان آســیا هم به میــدان برود و حضور گُلر 

ششدانگی مثل بیرانوند قطعاً به کمک این تیم خواهد آمد.

اهدای جایزه بهترین مربی آسیا
به محمد بنا

 جایزه بهترین مربی کشتی فرنگی آسیا در سال 2۰22 به محمد 
بنا اهدا شــد. به گزارش فارس،  از سوی شــورای کشتی آسیا، 
محمد بنا به عنوان بهترین مربی ســال 2۰22 کشتی فرنگی این 
قاره انتخاب شد. بر این اساس، جایزه 2 هزار دلاری آقای خاص 
کشتی فرنگی دنیا، بعد از ظهر امروز توسط علی رضا دبیر، رئیس 

فدراسیون کشتی به وی اهدا شد.
در مراســم اهدای جایزه محمد بنا، حســن رنگرز، سرمربی تیم 
ملی کشتی فرنگی و علی محمد، مدیر فنی تیم های ملی کشتی 

فرنگی حضور داشتند.

نکونام در موقعیتی بی سابقه 
جواد نکونام روزهای خاصی را تجربه می کند؛ او مورد حمایت بســیاری از اهالی فوتبال و 
هواداران اســتقلال قرار گرفته، اما فعلًا دستش از نیمکت این تیم کوتاه است. به گزارش 
ورزش ۳، مهم ترین چهره ای که نامش برای قرار گرفتن در رأس کادر فنی استقلال مطرح 
شــده،  جواد نکونام است.کاپیتان سابق تیم ملی که سابقه بازی در استقلال را هم دارد، با 
وجود سال ها بازی در لالیگا همه او را در ایران به عنوان یک استقلالی می شناسند،  برخلاف 
ســال گذشته بسیار علاقه دارد هدایت آبی ها را برعهده بگیرد، اما برخی موانع باعث شده 
تا او فعلًا به رؤیای خود دست پیدا نکند. نکونام سال گذشته بعد از جدایی فرهاد مجیدی 
گزینه اول مصطفی آجورلو، مدیرعامل وقت استقلال برای نشستن روی نیمکت آبی ها بود. 
آن زمان اما در روزهایی که هواداران از بابت جدایی فرهاد ناراحت بودند و دوست داشتند 
قهرمانی در لیگ برتر تکرار شــود، انتقادهای متعددی در فضای مجازی علیه جواد مطرح 
شد و این چهره مطرح فوتبال تصمیم گرفت در فولاد بماند و در زمان بهتری به استقلال 
بیاید. »دوست دارم هر وقت شرایط مهیا شد، در خدمت تیم محبوبم باشم«؛ این جمله ای 
است که نکونام همواره به اطرافیانش می گفت و حتی در نامه خداحافظی سال گذشته اش 
هم آن را گنجاند. حالا شــرایط در فضای هواداری و شــبکه های اجتماعی مهیا شده، اما 

برخی مشکلات دیگر وصال جواد و استقلال را از هم جدا انداخته است.
پســتی که نکونام دو روز پیش با پیراهن استقلال منتشــر کرد و دو قلب آبی و یک تاج 
در کپشــن نوشت، باعث شــده تا فضای طرفداری بیشتر از قبل روی او نظر مثبت داشته 
باشند. در عین حال، بسیاری از اهالی فوتبال به حمایت از نکونام پرداخته اند و در صفحات 
مجازی خود تصاویری از او منتشــر کرده اند. مهم ترین آنها فرهاد مجیدی، سرمربی موفق 
ســابق استقلال و کنونی اتحاد کلبا بود که محبوبیت چشمگیری نزد طرفداران دارد. او با 

کنار گذاشتن کدورت های قبلی حمایت خود از سرمربیگری نکونام را اعلام کرده است.
حضور عده ای از هواداران استقلال جلوی در باشگاه و در دست داشتن پوسترهای حمایتی 

از نکونام دیگر اتفاقی است که رخ داده و حالا همه در انتظار تصمیم گیری هستند.
در عیــن حال حجت کریمی، مدیرعامل اســتقلال دو روز قبل در مصاحبه ای اعلام کرد 
مشــکل نکونام همچنان پابرجاســت و باید دید آیا اتفاق جدیدی درباره سرمربی پیشین 

فولاد رخ می دهد یا اینکه فرد دیگری روی نیمکت آبی ها خواهد نشست.
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علی رضا پرویزی

محمدرضا جوکار 
ورزشی نویس

منافع شخصی
دلیل اصلی حضور در کافا؟! 

شــرکت تیم  ملی فوتبــال ایران در مســابقات کافا که با 
حضور تیم هایی از آســیایی میانه برگزار می شود، انتقاد 
بســیاری از اهالی ورزش از فدراســیون و کادر فنی تیم 
ملی  را در پی داشــته اســت. چراکه هم زمان با بازی  ای 
دیگر رقبای آســیایی با تیم های مطرح و نســبتاً پرقدرت 
دنیــا، تیم  ملــی ایران با بازیکنان اصلی خــود باید مقابل 
تیم هــای درجــه ۳ و ۴ آســیا قــرار بگیــرد! هرچند این 
دیدارها طبق پیش بینی با بردهایی آسان و پرگل همراه 

شد.
چندی پیش گزارشی در روزنامه گل منتشر شد که بسیار 
قابل تأمل بود؛ اینکه تیم  ملی چطور حاضر به شــرکت در 
این تورنمنت  ســطح پایین با بازیکنان اصلی شده است! 
تورنمنتی که روســیه علی رغم محرومیــت فوتبال ملی و 
باشــگاهی از قاره خــود، باز هم حاضر به شــرکت در آن 

نشد!
طبق ادعای این رسانه، حضور مهدی تاج در کنفدراسیون 
فوتبال آســیا و تلاش او برای بقا در پســت نایب رئیسی 
ایــن کنفدراســیون و همچنیــن تــلاش برای به دســت 
آوردن پســتی کلیــدی در هیئت رئیســه ))کافــا(( کــه 
همراه با دســتمزدی سالانه حدود ۲۰۰ هزار دلار)حدود 
۱۰ میلیارد تومان( می باشــد، از انگیزه ها و دلایل اصرار 
فدراســیون برای شرکت در این  مسابقات است! اتفاقی 
که ممکن است با خروج ایران از مسابقات غرب آسیا هم 
همراه باشــد که در این صــورت، می توان از آن به عنوان 

یک ضرر ملی در فوتبال ایران یاد کرد!
ایــن رســانه همچنین مدعی شــده که بازگشــت فوتبال 
ایران به این منطقه در آینده، ساده نخواهد بود و احتمالاً 
تیم های فوتبال ایران با تصمیم مهدی تاج باید از این  پس 
در مســابقاتی با حضور تیم های میانه آســیا خود را برای 
حضور در تورنمت های مهم آماده کنند! اما خارج از ادعای 
مطرح شده که حتماً با منابع اطلاعاتی خود چنین ادعایی را 
علیه فدراسیون فوتبال ایران منتشر کرده است، به نظر 
می رســد کادر فنی ایرانی تیم ملی هم بی میل به شرکت 
در این مســابقات نبوده است و حتی با حضور پرقدرت و 
بــا دعــوت از بازیکنان اصلی و بزرگ تیــم ملی که چندی 
پیــش در جام جهانی مقابــل تیم های مدعی و بزرگی مثل 
انگلیس، ولز و آمریکا قرار گرفته بودند، جواب منتقدان 
خود را با قهرمانی در این مســابقات، به شکلی پر قدرت 
و با دســت پر بدهد! حال ســؤال اینجاســت که با توجه 
به میانگین ســنی بازیکنان اصلی تیم ملی که شــاید جام 
ملت های آسیا و همچنین جام جهانی ۲۰۲۶ برای اکثر آنها 
آخرین تورنمت مهم  باشــد، چرا باز فرصتی به بازیکنان 
جوان و آینده دار داده نشد که بتوانند از همین  مسابقات 
کوچکتر به تیم  ملی برســند و کســب تجربه بکنند. باید 
منتظــر ماند و دید که این مســابقات چقدر توانســته در 
کیفیت و سطح فنی تیم ملی در بازی های بزرگتر و سخت 
تر تاثیر بگذارد و پاســخ مدیریت فدراسیون و کادرفنی 

تیم ملی به افکار عمومی، چه خواهد بود.

اجرای برنامه های  ورزش همگانی 
در آموزش وپرورش 

نشست مشترک سرپرست هیئت ورزش های همگانی استان 
با معاون تربیت بدنی وســلامت اداره کل آموزش وپرورش 

برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی هیئت ورزش های همگانی استان 
فــارس، علی رضا غلامیان، سرپرســت هیئــت ورزش های 
همگانی استان فارس با معاون تربیت بدنی و سلامت اداره 

کل آموزش و پرورش استان فارس دیدار و گفت وگو کرد. 
در این نشست، علی رضا غلامیان ضمن ارائه گزارش عملکرد 
هیئــت ورزش های همگانی از ســال گذشــته تاکنون به 
طرح ها و ایده های جدید هیئت که اهداف مشــترک را در 
بر داشت، پرداخت و درخصوص نحوه اجرا و عملیاتی سازی 
طــرح توضیحاتی را ارائه داد و خواســتار همکاری و تعامل 
ادارات آموزش و پرورش با هیئت های ورزش های همگانی در 

شهرستان ها شد.
وی با اشــاره به ظرفیت هــا و توانمندی هــای موجود در 
هیئت ورزش های همگانــی، همراهی و همکاری اداره کل 
آموزش وپرورش را خواهان شد و افزود: کارشناسان و مسؤل 
کمیته های متناظــر هیئت، توانمندی طراحــی و اجرای 

رویدادهای ورزشی که جنبه همگانی را دارا باشد، دارند.
حســینی، معاون تربیت بدنی و ســلامت اداره کل ضمن 
اعلام آمادگی کلیه مجموعه معاونت تربیت بدنی و سلامت 
بیان داشــت: در طول دوران خدمت در آموزش وپرورش و 

همچنین ورزش و جوانان همواره اهمیت ورزش همگانی را 
درک کرده و توســعه و گسترش این حوزه را در دستور کار 
قرار داده ام و قطعاً همــکاری و تعامل با هیئت ورزش های 
همگانی اســتان فــارس، گام بلندی برای توســعه ورزش 

همگانی در مدارس خواهد بود.
در پایان این نشست مقرر شد که هماهنگی از سوی معاونت 
تربیت بدنی و سلامت با ادارات آموزش وپرورش شهرستان ها 
جهت تعامل و همکاری  بیشتر با هیئت های همگانی انجام 
شــود و آموزش و پرورش با کمیته های تحت پوشش از این 
پس در خصوص برگزاری دوره های آموزشــی، رویدادها و 
... همکاری لازم را داشــته باشد و نماینده آموزش و پرورش 
اســتان فارس به عضویت هیئت رئیســه هیئت ورزش های 
همگانی درآید تا تعاملات بیشــتر در راستای توسعه ورزش 

همگانی صورت گیرد.

 میثم محجوبی - گروه ورزش
درســت روز جمعه 22 آبان سال ۱4۰۰ بود که وزیر ورزش 
در کنار بازدید از ورزشــگاه های بزرگ شــیراز در مراســم 
اختتامیه مســابقات بدمینتون جام فجر نیز شرکت کرد و 
در صحبت هایی که با حضار داشت، ادعای عجیبی را مطرح 
کرد. او گفت در 4 ســال آینده دهکده المپیک در شــیراز 
احداث می شــود و اشــاره کرد که این، به پاس قدردانی از 
تلاش ورزشکاران شــیرازی و استان فارسی، به خصوص در 

زمینه مدال آوری در عرصه های بین المللی است!
اما دیروز به فاصله کمتر از یک ونیم سال، زمانی که نماینده 
شیراز در مجلس شورای اسلامی از سجادی سؤالی در همان 
زمینه پرســید، قهرمان بزرگ و پیشین دو و میدانی کشور 
همــه چیز را تکذیب کرد و حقایق را به گونه ای دیگر جلوه 

داد!
 در نشســت علنی دوشــنبه 2۹ خردادماه مجلس شورای 
اسلامی، سؤال روح الله نجابت، نماینده مردم شیراز از سید 
حمید سجادی، وزیر ورزش و جوانان در دستور کار مجلس 

قرار گرفت.
خلاصه ســؤال: علت بی عدالتی در توزیع زیرســاخت ها 
و امکانات ورزشی در کشــور و کوتاهی در اجرای مصوبات 
سفرهای استانی رئیس جمهور و وعده های اعلام شده وزیر 

در خصوص ساخت تأسیسات ورزشی چیست؟
روح الله نجابت به عنوان نماینده ســؤال کننده بیان داشت: 
ســؤال معطوف به عملکردهاســت وقتی که به عنوان وزیر 
ورزش در صحن حاضر شدید وعده های دادید که برخی از 
آنها هنوز عملیاتی نشده است؛ تغییر و تحول در وزراتخانه، 
اجرای عدالت در ورزش، افزایش ســرانه ورزشی، تسریع در 
تکمیل پروژه های ورزشــی و تدوین طرح آمایش سرزمینی 

توسعه ورزشی طی سه ماه از دیگر برنامه هایی بود که محقق 
نشد.

نماینده مردم شیراز با اشاره به گزارش مرکز پژوهش ها در 
مورد طرح آمایش سرزمینی توســعه ورزشی کشور اضافه 
کرد: توقع دارم پاسخ مستدلی در این زمینه به مجلس ارائه 

دهید.
وزیر ورزش درباره برخی نتایج سند آمایش زیرساخت های 
ورزشی و تعداد اماکن ورزشــی که در سامانه جامع مبین 
ثبت شده، گفت: تاکنون ۷۱ مجتمع ورزشی ملکی دولتی 
در این سامانه ثبت شده است، ۹2۵ مجموعه ورزشی و ۱۱ 
هزار و ۶۸۸ ورزشــکده در سامانه به ثبت رسیده که ۷۵۹۹ 
فقره ورزشکده سرپوشــیده و 4۰۳۰ ۱۳۹ مورد ورزشکده 
روباز داریم ۹۰ مورد هم شامل هر دو ورزشکده سرپوشیده 

و روباز می شود.
به گفته سجادی استان فارس با ۱۳۹۹ مکان ورزشی دولتی 
ثبت شده، بیشترین تعداد فضای ورزشی و استان قم با ۱۵۰ 
مکان ورزشــی ثبت شده، کمترین تعداد فضاهای ورزشی را 
دارند که ۱۸ درصد فضاهای ورزشی در مناطق روستایی و 

۸2 درصد در مناطق شهری است.
همچنین روح الله نجابت در بخش دیگری از صحبت هایش 
خطــاب به وزیــر ورزش بیان داشــت: در ســفر بهمن ماه 
۱4۰۰ به شــیراز بیان داشتید که ورزشــگاه چندمنظوره 
ورزشی)همان دهکده المپیک( برای شیراز را در دستور کار 
خود قــرار می دهید، اما هنوز اقدامــی در این زمینه انجام 

ندادید.
وزیر ورزش در این مورد، پاســخ عجیب و غیرمنتظره ادامه 
داد: باید تأکید کنم آماری که در رابطه اســتان فارس و قم 
عرض کردم، صرفاً در رابطه با اماکن ثبت شده وزارت ورزش 
اســت و نه تمامی اماکن ورزشی ایجاد شده توسط ارگان ها 

و نهادهــای دیگر. ضمن آنکه هر وزیــری می تواند آرزوی 
پیشرفت و توسعه اماکن ورزشی را در سراسر کشور داشته 
باشــد و من در آن فیلم پخش شده از سخنرانی خود عرض 
کردم امیدوارم سالن ورزشــی مجهز و بزرگتری در شیراز 
داشته باشیم و هنوز هم این آرزو را دارم، اما در شیراز حدود 
۵ الی ۶ سال گذشته ســالن ۵-۶ هزار نفره سقف پوشیده 
ورزشی آماده و در تابستان ۱4۰۰ به اداره کل جوانان استان 
فارس تحویل داده شــد و اکنون مدیرعامل شرکت تجهیز 
می گوید هنــوز بخش هایی از تهویه حرارتی این ســالن و 
برق داخلی و ... مشــکل دارد، لذا در یک سخنرانی در دهه 
فجر یک آرزوی خوب برای یکی از مهم ترین استان هایمان 
کردم و خدایی ناکرده کار اشتباهی نکرده ام و همین سالن 
۵-۶ هزار نفره در شــیراز به درخواست استاندار محترم روز 
گذشته ترک تشریفات آن امضا شد تا تحویل بخش سازمان 

همیاری استان شیراز شود تا زودتر به بهره برداری برسد.
سجادی به این شکل، قول واضحی که ۱۷ ماه قبل به مردم 
شــیراز و فارس داده بود را از بیــخ و بن تکذیب کرد. البته 
خبرنگار شــیرازنوین در همان روز 22 بهمن ۱4۰۰ نوشته 
بود: وعده وزیر ورزش بســیار عجیــب و دور از ذهن بود و 
شــاید در آن لحظه همه حضار به ایــن فکر می کردند که 
»ما به بازســازی و رفع نواقص سه ورزشگاه بزرگ شهرمان 
راضی هستیم، دهکده المپیک پیشکش!«. اما اگر سجادی 
بتواند در دوران وزارت خود چنین حرکت بزرگی را به انجام 

برساند، بی شک نام خود را در تاریخ ماندگار خواهد کرد.
در نهایــت و پس از شــنیدن صحبت هــای وزیر ورزش و 
جوانان، نماینده ســؤال کننده از پاسخ های وزیر ورزش قانع 
نشــد و ســؤال از وزیر به رأی گذاشته شــد که در نهایت 
نماینــدگان با ۶۳ رأی موافــق، ۱4۶رأی مخالف و ۶ رأی 
ممتنع از 22۶ آرای مأخوذه، از پاسخ های وزیر قانع نشدند.

تیــم ملی والیبال زنان ایــران در اولین دیدار خــود از رقابت های 
چلنجر کاپ آســیا به پیروزی رســید. به گزارش ایســنا، تیم ملی 
والیبال ایران در اولین دیدار خود از رقابت های چلنجر کاپ آســیا 
دوشــنبه، 2۹ خرداد به مصاف هنگ کنگ رفت و سه بر دو)22 بر 
2۵، 2۵ بر 2۰، 2۵ بر ۱۷، ۱۹ بر 2۵ و ۱۵ بر ۸ ( به پیروزی رسید. 
ترکیــب ابتدایی ایران: مهســا کدخدا)کاپیتان(، مونا آشــفته، 
سودابه باقرپور، مونا دریس محمودی، نگین شیرتری، فاطمه امینی 

و نگار هاشمی. 
سرمربی: فاطمه رشیدی. 

ســت اول: ایران 22 - 2۵ هنگ کنگ؛ ست دوم: ایران 2۵ - 2۰ 
هنگ کنــگ؛ ست سوم: ایران 2۵ - ۱۷ هنگ کنگ؛ ست چهارم: 

ایــران ۱۹- 2۵ هنگ کنگ؛ ست پنجم: ایران ۱۵ - ۸ هنگ کنگ.
در پایان این دیدار مونا آشــفته با کســب 2۷ پوئن، امتیازآورترین 

بازیکن زمین شــد. پس از او مهسا کدخدا هم ۱4 امتیاز برای تیم 
ایران به دست آورد. 

از تیم هنگ کنگ هم تو وینگ مان با کســب ۱۸ پوئن، بیشــترین 

امتیاز را برای تیم خود کسب کرد.
تیم ملی والیبال زنان ایران با کســب این پیروزی موفق به صعود به 
جمع هشــت تیم برتر مسابقات شد و فردا)سه شنبه ۳۰ خرداد( در 

دومین دیدار برای صدرنشینی به مصاف چین تایپه می رود.
آیتک ســلامت، مونا دریس محمودی، سودابه باقرپور، مونا آشفته، 
اســما سعیدی، مهسا کدخدا، نگار هاشــمی، نگین شیرتری، حانیه 
محتشــمی پور، فاطمه خلیلی، ریحانه کریمی، درســا فلاح، فاطمه 
امینی و کیمیا کیانی، بازیکنان ایران در چلنجر کاپ آســیا هستند. 
نازآفرین فنودی به عنوان سرپرســت، فاطمه رشیدی)ســرمربی(، 
مهســا آراســته)مربی(، نوید مشجری)مشــاور فنــی( و علی رضا 
بدنســاز(،  پرهیزکاری)مربی  مریم  تمرین دهنــده(،  بهبودی)مربی 
مهرنــوش واعظی)فیزیوتراپ( و راضیه دوســتی به عنوان آنالیزور، 

کادر فنی تیم ملی والیبال زنان را تشکیل می دهند.

ادعای عجیب وزیر ورزش در پاسخ به عملی نشدن وعده هایش به شیرازی ها ادعای عجیب وزیر ورزش در پاسخ به عملی نشدن وعده هایش به شیرازی ها 

و کردم! و کردم!سجادی: من قول ندادم؛ فقط آرز سجادی: من قول ندادم؛ فقط آرز
نمایندگان از پاسخ های سجادی قانع نشدندنمایندگان از پاسخ های سجادی قانع نشدند

پیروزی زنان والیبال ایران مقابل هنگ کنگ در چلنجر کاپ آسیاپیروزی زنان والیبال ایران مقابل هنگ کنگ در چلنجر کاپ آسیا


